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Stavtrup d. 11.10-2018 

 
Referat fra det konstituerende møde i 
Dagtilbudsbestyrelsen. 
Torsdag d. 11. oktober 2018 Kl. 19.00 – 20.30 

 

Tilstede: Krista, Helle, Vinni, Line, Amalie, Malene, Carina, Rikke, Sara og Annamarie 

Afbud: Michael og Ulla 

 

 

 

1. Præsentation af bestyrelsens medlemmer 

Bestyrelsen består af følgende medlemmer: 

Forældrerepræsentanter: 

Krista fra Kælkebakken 

Amalie fra Søskrænten 

Malene fra Vestermarken 

Carina fra Dagplejen 

Rikke fra Klokkeskoven 

Sara fra Paletten 

Michael fra Snurretoppen 

Ulla fra Børnehøjen 

Personalerepræsentanter: 

Helle fra Kælkebakken 

Line fra Vestermarken 

Vinni fra Snurretoppen og dagplejen. 

 

2. Orientering om bestyrelsens arbejde 

Annamarie orienterede om rammerne for bestyrelsen (se styrelsesvedtægterne) 

 

3. Vedtagelse af forretningsorden (vedlagt udkast, som bilag) 

Forretningsordenen blev vedtaget (Se vedhæftede fil) 

 

4. Valg af formand 

Valgt blev Malene fra Vestermarken. 

 

5. Valg af næstformand 

Valgt blev Amalie fra Søskrænten. 

 

6. Nedsættelse af udvalg  

Økonomiudvalget har ikke været indkaldt til møde i forbindelse med ½ årsregnskabet, 

det vil de blive hurtigst muligt og kun hvis vi har et medlem fra bestyrelsen der ønsker 

at deltage i økonomiudvalgsmøderne. Vi spørger Ulla og Michael. 
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Hvis det ikke er muligt at finde en repræsentant fra bestyrelsen vil økonomi komme på 

de ordinære bestyrelsesmøder. 

 

6. Hvem skriver referat (en fast referent, eller om opgaven går på skift mellem 

medlemmerne) 

Referentopgaven varetages af forældrerepræsentanten fra den afdeling hvor vi afholder 

bestyrelsesmøderne. 

 

7. Kommende ordinære møder – Hvilke temaer skal vi omkring 

Bestyrelsen har besluttet følgende temaer: 

 

November: Forældresamskabelse, opfølgning på de indsatsområder bestyrelsen vedtog 

i det forgangne bestyrelses år. 

Konsekvenser af besparelserne og overblik over strukturen i Børn og Unge efter 

besparelserne. 

 

Herud over: 

Den styrkede læreplan 

Faglige input fra pædagogerne – til drøftelse 

 

 

8. Evt. 

✓ Forslag til at vi skriver referat i en skabelon, så beslutningerne bliver tydelige. 

Annamarie lavet et udkast. 

✓ Der vil blive serveret lidt brød/pålæg/ost til bestyrelsesmøderne 

 

 

 

 

 

 

 


